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Protokół nr XXXIII/2013 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  26 lutego 2013r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 12 radnych.  

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski        Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk        Skarbnik  Gminy 

3. Wanda Łakoma                           Sekretarz UG 

4. Alicja Antkiewicz        Radca Prawny UG 

5. Roman Sikora                              Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

6. Edmund Galacki                          Radny Rady Powiatu 

7. Jerzy Kwaśny         Kierownik Referatu UG 

8. Joanna Nestorowicz                     Kierownik Referatu UG 

9. Miłosz Jasek                                Zastępca Kierownika Referatu UG 

10. Aldona Robowska                        Kierownik OPS 

11. Beata Skowron                            Dyrektor Szkoły 

12. GraŜyna Hrabska  

13. Zbigniew Stopiński                     Prometheus GmbH 

14. Wiesław Zielazny        Prezes Zgromadzenia Międzygminnego Związku  

                                                    Gospodarki Odpadami Komunalnymi "Odra-Nysa-  

                                                    Bóbr"                 

15. Agata Bieńko                              Sołtys 

16. Piotr Eret                                     Sołtys 

17. Tadeusz Sarnecki       Sołtys 

18. Urszula Peron        Sołtys 

19. Kamil Łukasiewicz       Sołtys 

20. Edyta Puchałko       Sołtys 

21. ElŜbieta BoŜyk       Sołtys 

22. Teresa Stadnik       Sołtys 
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23. Dorota Szynkura       Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 12 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XXXIII Sesję Rady Gminy. 

Następnie powitał Wójta, Radnych, Sołtysów oraz wszystkich zaproszonych Gości. W dalszej 

kolejności Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana. Następnie przedstawił porządek obrad, wprowadzając punkt dotyczący 

rozpatrzenia i przyjęcia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 

na 2013r. oraz jako punkt 3 wystąpienie Prezesa Zgromadzenia Międzygminnego Związku 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi "Odra-Nysa-Bóbr" w sprawie informacji na temat 

ustawy o gospodarowaniu odpadami, następnie  zadał pytanie dotyczące ewentualnych 

wniosków formalnych. Po czym stwierdził, Ŝe na 15 radnych obecnych jest 12, co sprawia, Ŝe 

Sesja Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielił kierownik referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny  - na 

XXXII Sesji Rady Gminy została  zgłoszona jedna   interpelacja przez radną Annę Durawę  w 

sprawie wydzielenia parkingu przy ośrodku zdrowia w miejscowości Chlebowo. Informuje, 

Ŝe trzeba zrobić dokumentację której koszt wynosi 3.000 zł, miejsce wydzielone będzie na 5 

miejsc parkingowych. 

Do punktu 3: 

Informacja w sprawie gospodarowanie odpadami według nowej ustawy. 

Prezes Zgromadzenia Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

"Odra-Nysa-Bóbr" poinformował o  Regulaminie Związku, odbiór śmieci będzie raz w 

miesiącu lub raz w tygodniu  w zaleŜności od potrzeb mieszkańców i przetargu. JeŜeli chodzi 

o ceny to są skalkulowane w najniŜszym przedziale czyli 7zł 10gr  za segregowane oraz 14 zł 

20 gr za niesegregowane. KaŜdy właściciel nieruchomości otrzyma do dyspozycji worki na 
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selektywną zbiórkę śmieci i jeden kontener na odbiór śmieci które nie da się zakwalifikować 

do poszczególnych kategorii. 

Do punktu 4: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Daniel Zołoteńko wraz z radnym Szymonem Naglik oraz radnym Stanisławem 

Fudymą złoŜyli interpelacje dotyczącą Stacji Uzdatniania Wody w Sękowicach, szafa 

sterująca jest wyeksplotowana w znacznym stopniu. W złym stanie znajduje się takŜe 

transformator na SUW w Sękowicach. Kiedy planuje się kapitalny remont lub wymianę szafy 

sterującej oraz transformatora na SUW Sękowice. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski – zostały przesunięte środki w budŜecie na 

odremontowanie wszystkich stacji uzdatniania wody, będą wymienione filtry w tych stacjach, 

zostały przygotowane zapytania cenowe do wykonawców w/w sprawie. 

Radny Leszek Tomaszewicz złoŜył zapytanie do Wójta Gminy w sprawie opłaty za śmieci 

przy wielodzietnej rodzinie, czy gmina będzie mogła w jakiś sposób pomóc tej rodzinie. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski poinformował, iŜ poruszył  problem dotyczący wielodzietnej 

rodziny na zebraniu Związku, gmina będzie musiała poszukiwać środków w budŜecie, aby 

pomóc wielodzietnym rodzinom. 

Do punktu 5: 

Działania  Wójta w okresie międzysesyjnym 

1. Spotkania z mediami Wiadomości Gubińskie, 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy 

3. Notariusz 

4. Narada z kierownikami (co środę) 

5. Rozstrzygnięcie konkursu 

6. Posiedzenia Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami 

7. Spotkanie z wicestarostą  

8. Spotkanie z panią Skarbnik, Buchowicz, Nieborak, Nesterowicz 

9. Spotkanie z Panią Danutą Naglik 
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10. Spotkanie z Komendantem Państwowej  Powiatowej StraŜy PoŜarnej 

11. Podsumowanie projektów w Drzeńsku Wielkim 

12. Komisja Rewizyjna 

13. Sesja Rady Gminy Brody 

14. Sesja Rady Powiatu Krośnieńskiego 

15. Komisja Planu i BudŜetu 

16. Spotkanie z p. Natalią Zdónek 

17. Spotkanie z p. Wiesławem Łabęckim 

18. Komisja Oświaty 

Do punktu 6: 

Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2012r. 

Pani GraŜyna Hrabska przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2012r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał sprawozdanie w/w  pod głosowanie. 

Sprawozdanie zostało przyjęte 11 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Stanisław Fudyma nieobecny podczas głosowania nad przyjęciem w/w sprawozdania. 

Do punktu 7: 

Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminy Gubin w Gubinie. 

Kierownik OPS Aldona Robowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Ośrodka 

Pomocy Społecznej Gminy Gubin w Gubinie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący rady Zbigniew Zygadło poddał w/w sprawozdanie pod głosowanie. 
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Sprawozdanie zostało przyjęte 9 za przy 1 wstrzymującym. 

Radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław Fudyma nieobecni podczas głosowania nad 

przyjęciem w/w sprawozdania. 

Do punktu 8: 

Przedstawienie i przyjęcie sprawozdania z realizacji programu profilaktyki i promocji 

zdrowia w 2012r. 

Kierownik SPZOZ w Stargardzie Gubińskim Natalia Zdónek przedstawiła sprawozdanie z 

realizacji programu profilaktyki i promocji zdrowia w 2012r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący rady Zbigniew Zygadło poddał w/w sprawozdanie pod głosowanie. 

Sprawozdanie zostało przyjęte 10 za, tj. jednogłośnie  

Radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław Fudyma nieobecni podczas głosowania nad 

przyjęciem w/w sprawozdania. 

Do punktu 9: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać 

przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróŜniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Kierownik Referatu rozwoju Gospodarczego Joanna Nesterowicz przedstawiła i uzasadniła 

projekt uchwały w sprawie  wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia w zakresie opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały  sprawie pod głosowanie. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 10 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław Fudyma nieobecni podczas głosowania nad w/w 

projektem uchwały. 
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Do punktu 10: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności na terenie gminy Gubin, w zakresie: ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i 

spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

Kierownik Referatu rozwoju Gospodarczego Joanna Nesterowicz przedstawiła i uzasadniła 

projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności na terenie gminy Gubin, 

w zakresie: ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

Przewodniczący rady Zbigniew Zygadło poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 10 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław Fudyma nieobecni podczas głosowania nad w/w 

projektem uchwały. 

Do punktu 11: 

Rozpatrzenie i przyjecie projektu uchwały sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta. 

Radny Remigiusz Darmach  jako członek Komisji rewizyjnej rady Gminy przedstawił 

stanowisko Komisji uznając skargę na działalność Wójta za bezzasadną. 

Przewodniczący rady Zbigniew Zygadło odczytał projekt uchwały a następnie poddał pod 

głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty 10 za. tj. jednogłośnie. 

Radny Ryszard Eret oraz radny Stanisław Fudyma nieobecni podczas głosowania nad  w/w 

projektem uchwały. 

Do punktu 12: 
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 Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie 

gminy na 2013r.  

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 11 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Stanisław Fudyma nieobecny podczas głosowania nad  w/w projektem uchwały. 

Do punktu 13: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXXII Sesji rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół przyjąć bez odczytywania. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie. 

 Wniosek został przyjęty 11 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Stanisław Fudyma nieobecny podczas głosowania nad w/w wnioskiem. 

Do punktu 14: 

Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował radnych o szkoleniu przez inspektora 

Urzędu Skarbowego w Krośnie Odrzańskim w sprawie wypełniania oświadczeń 

majątkowych. 

Do punktu 15: 

Zakończenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady XXXIII Sesji Rady Gminy o 

godz. 13.00. 

 

Protokołował:        Przewodniczący Rady: 

 

 


